
 

 
Verslag over 2024 
 
2024 was mijn eerste jaar als tijdelijk opvangadres, natuurlijk had ik een paar jaar 
beursfretten gehad maar dit is anders. 
Deze fretten blijven niet echt lang in je geheugen plakken, daar heb je gewoonweg 
niet de tijd voor, want anderen opvangers volgen. 
 
In dat jaar werden ook de eerste ideeën geboren om asiels meer zelf fretten op te 
laten vangen om onze opvang te ontlasten dat is uiteindelijk in een bijeenkomst bij 
Dierenlot in gang gezet en werden diverse asiels  gevraagd om dit ook te gaan doen. 
Natuurlijk moet dit idee langzaam indalen en zullen wij nog vele vragen moeten 
beatwoorden maar er komen steeds vaker berichten dat men hier mee bezig is. 
 
Wij gaan dit uiteraard vervolgen en trachten meer uit te breiden, fretten worden nog 
te vaak gezien als een troeteldier of als een kooidier en wat wij vaak mee maken is 
dat mensen toch het verzorgen van een fret(ten) onderschatten en na een korte tijd 
erop terug komen.  
Uiteraard niet goed voor de fret maar ook niet voor het baasje wat teleur gesteld is 
en eigenlijk zich niet goed heeft voorbereid op het leven met een fret. 
 
In dat jaar kwam onze overheid met het onzalige idee om gemeenten milieuzones in 
te laten voeren en daarbij dierenambulances te vergeten zodat velen in de knoei 
kwamen met hun ambulance bezit. 
Na veel getrek aan de bel hebben diverse gemeenten begrepen dat hier iets niet 
goed ging en dat men dus een soort van ‘in eigen staart bijten’ tactiek hanteerde. 
Het is nog even afwachten of er een vrijstelling komen voor alle dierenambulances. 
 
Onze opvang nam het besluit om zelf een eigen dierenchip in te kopen aangezien de 
voorwaarden van onze overheid om dat bij Petbase te doen zo extreem werden dat 
wij hiermee zijn gestopt. 
Verder werd onze opvang geconfronteerd met steeds hogere dierenartskosten doordat 
grote ondernemingen zoals Caressa, Anicura en Evidentia de praktijken opkopen en de 
prijzen verhogen. 
Ook worden arbeidvoorwaarden aangepast met als gevolg dat veel dierenartsen weg 
lopen met alle gevolgen voor de huisdiereigenaren. 
Helaas is onze overheid hier nog niet echt mee bezig en worden momenteel alleen 
de voordelen getoond en niet de nadelen! Het begint een beetje op ons eigen 
zorgsysteem te lijken! 
Om het tekort aan fret-bekwame dierenartsen aan te pakken zijn wij bezig om bij de 
vakopleiding van de Universiteit Utrecht, de studenten te motiveren om zich te 
specialiseren in frettengeneeskunde!  
 
Hiermee wil ik de snelle terugblik over 2024 afsluiten hoop dat u en uw fretten 
gezond en gelukkig zijn! 
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